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Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 14. 12. 2015 od 18.00 hodin 

ve slavnostní místnosti Zámecké restaurace v Cholticích 
 
Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů. Osobní údaje kupujících jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), k nahlédnutí v zápisu a ve výpise usnesení v podatelně Úřadu městyse Choltice, 
Pardubická 78, 533 61 Choltice. 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, Jan Čermák, Ing. Marie Fižová, 
Vendula Fižová, Ing. Rudolf Havlík, Olga Heřmanová, Ing. Miroslav Horák, Ing. Jan Málek 
a David Minařík, což je 100 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Účast veřejnosti: 22 
Hosté: Eva Nevolová – ředitelka MŠ Choltice, Mgr. Iva Sedláčková – ředitelka ZŠ Choltice 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelku Vendulu Fižovou a ověřovateli zápisu Ing. Jana Málka 
a Davida Minaříka.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelkou Vendulu Fižovou a ověřovateli 
zápisu Ing. Jana Málka a Davida Minaříka. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     
Usnesení č. 1/9/2015 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu. Vyzval zastupitelstvo k jeho 
případnému doplnění a ke schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Výroční zpráva ZŠ Choltice za šk. rok 2014-2015 a zpráva o činnosti MŠ Choltice za 
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rok 2015 
3. Informace o probíhajících stavebních akcích 
4. Informace o přípravě akcí Výstavba ulice Severní a ulice U Obory 
5. Prodej, pronájem a výpůjčka pozemků p. č. 756/11, 756/9 a 756/2 – vše v k. ú. 

Choltice, za Lesovnou 
6. Pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice v ulici U Obory 
7. Zřízení věcných břemen pro kabely nízkého napětí v ulici Severní a Na Hlásku včetně 

práva provést stavbu 
8. Pronájem rybníků Chrtnický a Červený 
9. Stanovení výše stočného pro rok 2016 
10. Smlouva o poskytnutí dotace v požární ochraně na výdaje JSDH v roce 2015 
11. Rozpočtové opatření č. 8/2015 a pověření starosty provádět RO u nezbytných změn 

v rozpočtu v období od 15. 12. 2015 do 31. 12. 2015 
12. Zpráva finančního výboru a rozpočet na rok 2016 
13. Zpráva kontrolního výboru 
14. OZV č. 1/2015, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
15. OZV č. 2/2015 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
16. OZV č. 3/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů 
17. Zápis do kroniky za rok 2012 
18. Informace starosty o dění v městysi od posledního zasedání zastupitelstva 
19. Komise – zprávy předsedů o činnosti jejich komisí v roce 2015 
20. Různé 

 
Diskuse: bez 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
2. Výroční zpráva ZŠ Choltice za rok 2014-2015 a zpráva o činnosti MŠ Choltice za rok 
2015 
Starosta přivítal na zasedání zastupitelstva ředitelku MŠ Choltice Evu Nevolovou a ředitelku 
ZŠ Choltice Mgr. Ivu Sedláčkovou a předal jim slovo k jejich prezentaci. Po jejich vystoupení 
jim poděkoval za jejich práci a požádal je o vyřízení poděkování i pedagogickému sboru a  
provozním pracovníkům. 
 
Ředitelka MŠ Choltice Eva Nevolová přednesla zprávu o činnosti MŠ Choltice za rok 2015. 
Veškeré zprávy o činnosti mateřské školy jsou na webových stránkách školky. Do mateřské 
školky chodí 75 dětí. V letošním školním roce je cca 25 předškoláků. Zápis dětí pro další 
školní rok bude stanoven až po doplnění pravidel pro přijímání dětí do MŠ Choltice. 
Školka vzdělává děti podle výchovného programu „Hrajeme si, poznáváme a snažíme se 
chránit svět“. Děti dojíždí na plavání, do solné jeskyně, od ledna příštího roku má být ve 
školce přítomna také logopedka.  
Ředitelka dále informovala o provozních záležitostech, kdy byla zrenovována zahrada MŠ 
Choltice. V příštím roce je nutné opravit sociální zařízení ve školce. Ředitelka seznámila 
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s nevyhovujícím stavem, na který upozorňují i hygienické kontroly, a poděkovala 
zastupitelům za vyčlenění částky v rozpočtu na jejich rekonstrukci.  
 
Diskuze: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace ředitelky školy o činnosti MŠ 
Choltice v roce 2015. 
 
Ředitelka ZŠ Choltice Mgr. Iva Sedláčková přednesla zprávu o činnosti ZŠ Choltice a 
seznámila veřejnost s Výroční zprávou ZŠ Choltice. Veškeré informace o činnosti i výroční 
zpráva jsou na webových stránkách základní školy.  
Základní školu v současné době navštěvuje 244 žáků v 11 třídách. Školní družina má tři 
oddělení, rozšíření školní družiny by chtěla Mgr. Sedláčková navrhnout v příštím školním 
roce.  
Škola vyučuje podle vzdělávacího programu „Učíme se pro život 3“. Kromě toho se škola 
zapojuje také do celostátních či mezinárodních projektů. Např. využila možnosti zúčastnit se 
mezinárodního projektu Záložka do knihy spojuje školy, jehož cílem bylo navázání kontaktů 
mezi českými a slovenskými školami a podpora čtenářství prostřednictvím výměny záložek 
do knih. Samozřejmostí je, že škola připravuje také lyžařský kurz či zájezd pro žáky do Itálie. 
Zápis do první třídy se uskuteční 21. ledna 2016. Škola spolupracuje nejen se školkou 
v Cholticích, ale i se školkami v okolí. Děti mohou ZŠ Choltice navštívit a vyzkoušet si školní 
den. 
V příštím roce je nutná především rekonstrukce kuchyně – Mgr. Sedláčková poděkovala 
zastupitelstvu za částku v rozpočtu na vybavení.  
Mgr. Sedláčková také připomněla oslavy 30 let ZŠ Choltice, které proběhly v závěru 
minulého školního roku a jichž se zúčastnili současní i bývalí pedagogičtí pracovníci i bývalí 
žáci. Do oslav se zapojily všechny třídy ZŠ Choltice. 
Mgr. Iva Sedláčková nahradila po 19 letech Mgr. Aleše Kalinu, který odešel do důchodu. 
 
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Choltice za šk. rok 2014-
2015.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
3. Informace o probíhajících stavebních akcích 
Starosta informoval přítomné o dokončování stavebních prací v ulicích U Školy a Hellichova. 
Práce na rekonstrukci místních komunikací byly zahájeny 14. 9. 2015, hotové dílo bude 
předáno firmou INSTAV Hlinsko, a. s. 17. 12. 2015 a bude provedeno závěrečné vyúčtování. 
Do konce týdne (do 18. 12. 2015) budou ulice i uklizeny. Dokončena nebude pouze část 
chodníku v ulici Lipoltické, z důvodu nutnosti nechat přes zimu povrch sesednout po stavbě 
nové kanalizace. Na jaře bude dokončena i tato část, hotovo by mělo být do konce března 
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2016. Starosta promítl fotografie z průběhu prací, i ze závěrečného asfaltování. Již byly 
dokončeny i zpomalovací polštáře, v každé ulici jsou tři.  
Ve spojnici ulic Hellichova a U Školy budou v průběhu ledna 2016 doplněny lampy 
veřejného osvětlení a veřejný rozhlas.  
Starosta zároveň informoval o dalších stavebních akcích a opravách obecního majetku, které 
byly realizovány v roce 2015: odkanalizování SZ části Choltic, prodloužení vodovodního 
řadu v ulicích U Školy a Hellichova, oprava střechy a klempířských prvků na zámecké kapli 
sv. Romedia, oprava oken v zámeckém depozitáři, nátěry oken na straně do nádvoří, úprava 
komunikace u radnice, průběžná údržba cest do Podhorek, v Severní ulici, Na Hlásku, u 
radnice, přeložení kabelu NN v Severní ulici, oprava fasády márnice na hřbitově, oprava 
chodníků u sběrných surovin, v Nádražní ulici, vybudování nového chodníku ze zámkové 
dlažby u zdravotního střediska, kanalizační přípojka do Zámecké restaurace, u čp. 260 
opraven vstup včetně izolace, nátěr střechy zdravotního střediska, opravy 2 ks lamp VO, 
instalace vchodových plastových dveří v DCHB 260, nátěry zábradlí a zástěn v DPS čp. 160, 
vybudování cesty Luční – Hellichova, předláždění autobusových nástupišť, vstupní brána na 
hřbitově, rekonstrukce části pomníku 1. světové války, rekonstrukce bytu čp. 2 (po požáru – 
placeno pojišťovnou), oprava světel v domech pro seniory (čp. 160, 260), opravy oken a dveří 
ve zdravotním středisku (dětská lékařka), kácení nebezpečných stromů v oboře, montáž 
závory u hájovny i elektroinstalace v kravínu. 
 
Diskuze: 
Lukáš Sůra a Zdeněk Lebl se zeptali na význam zpomalovacích polštářů, neboť se domnívají, 
že se polštáře dají objet, případně i přejet. Starosta odpověděl, že polštáře jsou dělány dle 
projektové dokumentace a dle schválení Policií ČR.  
 
Marie Kalinová se zeptala na možnost umístit do Okružní ulice značku omezení rychlosti na 
30 km/h. Starosta odpověděl, že by toto omezení musela schválit Policie ČR, která není 
nakloněna snižování rychlosti, ale je nakloněna plynulosti silničního provozu. Slíbil zahrnutí 
Okružní ulice do nové žádosti o snížení rychlosti spolu pro část ulice Nádražní (část za 
zahradami) a silnici mezi Jedousovem a Cholticemi. 
P. Vančura (technik městyse) – vyjádřil podporu omezení rychlosti, ale též vyjádřil 
pochybnosti nad schválením obytné zóny a splněním technických podmínek, kterým asi ulice 
nevyhoví.  
 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informace starosty o probíhajících stavebních 
pracích a provedených opravách obecního majetku. 
 
 
4. Informace o přípravě akcí Výstavba ulice Severní a ulice U Obory 
Starosta seznámil přítomné s vyhlášením zadávacího řízení na akci Rekonstrukce komunikace 
Severní ulice. V rámci rekonstrukce bude provedena oprava komunikace od křižovatky s ulicí 
Bohdana Jelínka. Dne 11. 12. 2015 byly otevřeny obálky nabídkami uchazečů. Celkem se 
přihlásilo 14 firem. Nejnižší nabídka je v hodnotě 2,479 tis. Kč bez DPH. Nyní probíhá 
posouzení odborné části nabídek. Hodnoticí komise ve složení Ing. Petr Vlášek (administrátor 
zadávacího řízení), Ing. Miroslav Horák, Ing. Jiří Hončík, Ing. Aleš Jiroutek (TDI), Pavel 
Vančura, Ing. Marie Fižová a Vendula Fižová dokončí výběr zhotovitele na počátku ledna 
2016. 
Starosta dále uvedl, že stavba by měla být zahájena v březnu 2016, bude trvat zhruba tři 
měsíce, parkování vozidel bude možné na louce. Projektová cena je 4,9 mil. vč. DPH, 
vysoutěžená bude kolem 3 mil. Kč vč. DPH. 
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V ulici U Obory se připravuje projektová dokumentace. Projekt, se kterým byli na podzim 
2015 seznámeni občané, musí být přepracován dle požadavků policie. Následně bude žádáno 
o územní rozhodnutí. Nová prezentace projektu bude pro obyvatele ulice uskutečněna 
v lednu. 
 
 
Diskuse:  
Lukáš Sůra se zeptal na důvod přepracování projektu ulice U Obory. Starosta odpověděl, že 
jej neschválila Policie ČR z důvodu malého množství zpomalovacích prvků. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o přípravě akcí Výstavba 
ulice Severní a ulice U Obory. 
 
 
5. Prodej, pronájem a výpůjčka pozemků p. č. 756/11, 756/9 a 756/2 – vše v k. ú. 
Choltice, za Lesovnou 
Starosta informoval přítomné o jednáních se zájemci o pozemky za Lesovnou. Byl zhotoven 
geometrický plán, který převádí pozemky ze zjednodušené evidence do katastru nemovitostí. 
O pozemek č. 756/11 má zájem firma JV Capital, a. s., která vlastní sousední pozemek od 
roku 2008. O pozemek č. 756/9 má zájem Libor Machač, který jej dlouhodobě užívá. Městys 
nemá pro pozemky žádné využití. Záměr byl řádně zveřejněn na úřední desce, jiný zájemci se 
nepřihlásili. Kupní cena za metr čtverečný je stanovena na 280 Kč. Pozemek č. 756/2 si 
pronajme Pavel Kočí, který jej rovněž dlouhodobě užívá, a to za cenu 1 000 Kč/rok, 
s výpovědní dobou jeden rok.  
 
Diskuse:  
Jana Augustinová se zeptala, zda bude ve smlouvě ochráněn případný prodej další osobě, 
starosta odpověděl, že nikoliv, neboť k pozemku je omezený přístup a není předpoklad, že by 
byly přeprodávány dál. Je v zájmu městyse, aby pozemky získaly vlastníka. Nikdo ze 
zastupitelů nepožádal o zahrnutí výhrady zpětné koupě do kupních smluv.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 756/11 v k. ú. Choltice o 
výměře 397 m2 firm ě JV Capital, a. s. za cenu 280 Kč za m2 a režijní náklady spojené 
s prodejem pozemku ve výši 11 066 Kč. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4/9/2015 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 756/9 v k. ú. Choltice o 
výměře 513 m2 panu Liboru Machačovi za cenu 280 Kč za m2 a režijní náklady spojené 
s prodejem pozemku ve výši 13 278 Kč. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
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Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem pozemku p. č. 756/2 v k. ú. Choltice 
panu Pavlu Kočímu za cenu 1 000 Kč ročně na dobu neurčitou s výpovědní dobou jeden 
rok. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
6. Pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice v ulici U Obory 
Starosta seznámil přítomné se žádostí firmy INSTAV Hlinsko, a. s. o pronájem části pozemku 
p. č. 758/4 v k. ú. Choltice (část ulice U Obory). Tento prostor byl využíván jako staveniště 
firmy po dobu výstavby kanalizace v SZ části Choltic, nyní chce stejný prostor firma využívat 
jako staveniště po dobu rekonstrukce povrchů ve stejné lokalitě. Záměr byl řádně vyvěšen. 
Firma po skončení prací uvede prostor do původního stavu.  
 
Diskuse:  
Lukáš Sůra se zeptal, zda je současná úprava staveniště konečná, neboť je tam šedivý prach, 
který se po dešti dle jeho názoru změní v bláto. Starosta odpověděl, že práce na úklidu stále 
probíhají, zítra je kontrolní den, stav plochy bude posouzen. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. 
Choltice firm ě Instav Hlinsko, a. s. na období výstavby místních komunikací Hellichova 
a U Školy, tj. od 19. 11. 2015 do 17. 12. 2015, pro zřízení stavebního dvora za cenu 1 000 
Kč za celou dobu pronájmu. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
7. Zřízení věcných břemen pro kabely nízkého napětí v ulici Severní a Na Hlásku včetně 
práva provést stavbu 
Starosta seznámil přítomné se žádostí o zřízení věcného břemena včetně práva provést stavbu 
na pozemku číslo 725/105 v ulici Na Hlásku – pro kabel nízkého napětí z důvodu nové 
výstavby v lokalitě. Městys za věcné břemeno získá 1000 Kč bez DPH. 
 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí smlouvy o zřízení 
věcného břemene-služebnosti a smlouva o právu provést stavbu č. IV-12-2014070/VB/01 
název stavby: Choltice – knn – Čermák. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8/9/2015 bylo schváleno. 
 
Starosta informoval zastupitele o nutnosti schválení smlouvy o zřízení věcného břemena pro 
kabel knn v Severní ulici. Městys získá 1000 Kč. Přeložka kabelu knn se prováděla z důvodu 
plánovaného budování nové komunikaci v ulici Severní. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene č. EP-12-
20002397/VB/1 Choltice – přeložka kNN – Městys. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 9/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
8. Pronájem rybníků Chrtnický a Červený 
Starosta seznámil přítomné se situací na rybnících Červený a Chrtnický. Městys zrevitalizoval 
oba rybníky v letech 2013-2014 z OPŽP a po dobu dvou let byly rybníky ponechány 
v klidovém stavu. Počátkem listopadu se uskutečnilo jednání s AOPK a s odborem životního 
prostředí Pardubického kraje ohledně stavu rybníků po revitalizaci. Stav rybníků je 
uspokojivý, a tak je možné uvažovat o nasazení rybí obsádky. Proto městys přistupuje 
k pronájmu/pachtu, aby nájemce mohl od roku 2016 na rybnících řádně hospodařit. 
Listopadového jednání se také zúčastnili zástupci Sdružení rybářů Choltic (SRCH), kteří mají 
zájem o hospodaření na obou rybnících a od městyse mají pronajaty rybníky Zrcadlo, Řehák, 
Velké podrybníčky, Malé podrybníčky a Marešák. Ve spolupráci s nimi byla navržena rybí 
obsádka pro oba rybníky, která musí být v souladu plánem péče, a kterou musí schválit Odbor 
životního prostředí Pk. 

SRCH si podal žádost o pronájem rybníků Chrtnický a Červený. Na obou rybnících se v 
současné době nedá plnohodnotně rybařit z důvodu omezení vyplývajících z plánu péče, z 
toho důvodu chce Sdružení rybářů Choltice za první tři roky pronájem zdarma, v dalších 
letech 3 tis. Kč, v roce 2020 bude jednáno o navýšení nájemného. SRCH se bude o rybníky 
kompletně starat.  

Záměr pronájmu byl řádně vyvěšen. Dne 14. 12. 2015 došla na podatelnu úřadu obálka 
s nabídkou ještě jednoho zájemce, a to Rybářského klubu České republiky se sídlem 
v Humburkách u Nového Bydžova (RKČR). 
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Starosta následně vyzval zástupce Sdružení rybářů Choltic, aby představili svoji činnost a 
záměry s rybníky. Slova se ujal zástupce sdružení František Peml, který uvedl, že jsou 
seznámeni se situací a stavem rybníků. Počítají s většími nároky na údržbu a s tím, že rybníky 
mají omezené možnosti chovu ryb v době po revitalizaci. Mají početný tým, který je schopen 
se o rybníky postarat jak při běžné činnosti, tak i při mimořádných situacích. Letos např. 
pomáhali při provzdušňování vody na Chrtnickém rybníku. 
K finanční otázce uvedl M. Šupík, že plán zarybnění nepočítá s výdělkem, ale spíše to bude 
práce s údržbou a předpokládají tři období bez výdělku. Potom se teprve zjistí, jak bude 
hospodaření probíhat.  

Diskuze:  

Vendula Fižová se zeptala na nabídku Rybářského klubu České republiky.  

Starosta z nabídky informoval, že RKČR nabízí nájemné ve výši 8 290 Kč ročně, 10 tis. Kč 
na dětskou činnost plus 100 brigádnických hodin.  

V. Fižová na to konto požádala SRCH o přehodnocení jejich nabídky a zároveň navrhla, aby 
vzhledem k situaci a nepřítomnosti žádného z členů Rybářského klubu České republiky byl 
bod vzat pouze na vědomí a nikoliv schvalován vlastní pronájem.  

F. Peml uvedl, že si RKČR zřejmě myslí, že tady budou provádět komerční závody 
v rybolovu, to jim nikdo nepovolí, protože nejspíš nejsou seznámeni se zarybňovacím plánem.  
M. Šupík dodal, že SRCH má v nájmu i ostatní malé rybníky v obci a ani na nich není 
možnost normálního hospodaření (snad Marešák), je to spíše o práci. V rámci nájmu ostatních 
rybníků mají odpracovat 200 hodin ročně. Myslí, že na peníze se tyto doprovodné akce nedají 
převádět.  

Následovala diskuze, do které se zapojili nejen členové SRCHu, ale také místní, kteří vyjádřili 
názor, že rybníky by měly být bez ohledu na výši nabízeného pronájmu svěřeny do péče 
místním rybářům. Vendula Fižová, Ing. Marie Fižová a Ing. Jan Málek s tímto nesouhlasili 
vzhledem k politice "řádného hospodáře" a především z důvodu rovnoprávnosti obou 
nabídek, kdy zástupci Rybářského klubu České republiky neměli dle jejich názoru možnost se 
před zastupiteli prezentovat.  

Starosta uvedl, že RKČR o zasedání zastupitelstva věděl a mohl využít možnosti veřejně se 
prezentovat, nepřišli. Je na zvážení, zda je částka 8 tisíc ročně tak podstatná, aby vyvážila 
znalost místních poměrů a důvěru v lidi, kteří jsou nám dobře známí, prověření několikaletou 
spoluprací a k jejich dosavadní péči o rybníky není výhrad. Je veřejný zájem městyse, aby 
péči o rybníky vykonávali lidé, kteří to umějí, znají prostředí a městys s nimi má dobré 
zkušenosti, a nikoliv nám neznámé spolky. Městys má jako vlastník rybníků odpovědnost 
vůči orgánům ochrany přírody a poskytovateli dotace za jejich řádné využívání, zvláště za 
jejich ochranu před nevhodným hospodařením. Případné sankce za porušení podmínek 
hospodaření by platil vždy městys. Cena za nájem je v tomto ohledu vedlejší a povinnost 
řádného hospodáře je v tomto případě plněna právě výběrem vhodného nájemce, nikoliv 
cenou pronájmu. 

SRCH následně prostřednictvím zástupce Miroslava Šupíka navrhl, že je ochoten hradit výši 
nájemného 3 tis. Kč ročně od prvního roku pronájmu.  
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Starosta přečetl návrh usnesení doplněný o upravené nájemné. 
 
Vendula Fižová i přesto navrhla protinávrh usnesení ve znění: Zastupitelstvo městyse 
Choltice bere na vědomí informace o pronájmu rybníků Chrtnický a Červený, informace 
Spolku rybářů Choltice a přesouvá bod na příští jednání zastupitelstva městyse z důvodu 
vyslechnutí konkurenční nabídky. 
Starosta dal hlasovat o protinávrhu Venduly Fižové. 
 
Protinávrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o pronájmu rybníků 
Chrtnický a Červený, informace Spolku rybářů Choltice a přesouvá bod na příští 
jednání zastupitelstva městyse z důvodu vyslechnutí konkurenční nabídky. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
- - - + + - - - + - - 
Výsledek hlasování: Pro: 3     Proti: 8     Zdrželi se: 0 
Protinávrh usnesení nebyl přijat. 
 
 
Starosta dal hlasovat o původním návrhu. 
 
Původní návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem/pacht rybníku Chrtnický a rybníku 
Červený spolku Sdružení rybářů Choltic na dobu neurčitou s výpovědní dobou 2 roky. 
Nájemné za roky 2016-2020 je ve výši 1500 Kč ročně za každý rybník, nájemné od roku 
2021 je 2500 Kč ročně za každý rybník. Nájemce je povinen hospodařit v souladu 
s Nařízením Pk č. 2/2013 o zřízení rezervace Choltická obora a plánem péče. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z Z + + + Z + + 
Výsledek hlasování: Pro: 8     Proti: 0     Zdrželi se: 3 
Usnesení č. 10/9/2015 bylo schváleno. 
 
V 19.59 vyhlášena přestávka, jež trvala do 20:04 hodin. 
 
 
9. Stanovení výše stočného pro rok 2016 
Starosta seznámil přítomné s financováním provozu čistírny odpadních vod a se stavem 
rezervy ve fondu obnovy. Městys do fondu obnovy ČOV a kanalizace ročně ukládá částku 
200 tis. Kč, která bude použita na obnovu technologie ČOV a opravy stávající kanalizace, 
protože technologie ČOV stárne a bude potřeba v nejbližší budoucnosti zásadních oprav. 
Cena stočného pro rok 2016 zůstává ve stejné výši jako v letošním roce, tj. 19 Kč/m3 včetně 
DPH. Při použití směrného čísla roční spotřeby ve výši 35 m3 na občana je cena 665 Kč/rok.  
Je také nutné důsledně oddělovat balastní vody od splaškových, nejen kvůli zátěži čistírny, ale 
také kvůli připravované změně legislativy, která má zpoplatnit počet odváděných vod na 
ČOV. V současné době vypouští ČOV zpět do Struhy cca 48 – 50 tis. kubíků vod ročně, což 
je těsně pod nově stanoveném limitu (50 tis. m3), kdy se nebudou muset ještě platit poplatky 
za vypouštění. Náklady na ČOV pak vzrostou o tytu poplatky státu. 
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Diskuse: bez 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje výši stočného od 1. 1. 2016 ve výši 19 Kč/m3 
včetně DPH. Při použití směrného čísla roční spotřeby ve výši 35 m3 na občana je cena 
stočného 665 Kč.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 11/9/2015 bylo schváleno. 
 

10. Smlouva o poskytnutí dotace v požární ochraně na výdaje JSDH v roce 2015 
Pardubický kraj rozpouští jako každý rok v závěru roku rezervy, starosta tak informoval 
přítomné, že městys získal účelovou dotaci pro jednotku SDH ve výši 15 229 Kč. Z dotace 
budou hrazeny výdaje na odbornou přípravu velitelů a strojníků, hasičský materiál 
spotřebovaný při zásazích a věcné vybavení a opravy techniky. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o dotaci s Pardubickým krajem na 
poskytnutí neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje JSDH v roce 2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 12/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
11. Rozpočtové opatření č. 8/2015 a pověření starosty provádět RO u nezbytných změn 
v rozpočtu v období od 15. 12. 2015 do 31. 12. 2015 
11.1 Rozpočtové opatření č.8/2015 
Starosta prezentoval rozpočtové opatření č. 8/2015, kde komentoval ty nejdůležitější položky 
– v oblasti příjmů se navyšuje položka daní ze závislé činnosti o 30 tis. Kč, daň z příjmů 
fyzických osob o 50 tis. Kč, dále se navyšuje položka odvodu z výtěžku provozování loterií o 
10 tis. Kč, položka správní poplatky se navyšuje o 100 tis. Kč, zvyšuje se položka příjmy 
z prodeje těžby dřeva o 52 tis. Kč, položka odpadních vod se navyšuje o 15 tis. Kč za stočné a 
20 tis. Kč za přijaté příspěvky na kanalizační šachty, položka příjmů ze vstupného (zámek) se 
navyšuje o 150 tis. Kč, příjmy z prodeje upomínkových předmětů se navyšují o 21 tis. Kč a 
navyšuje se položka převody rozpočtových účtů o 135 tis. Kč. Celkově se příjmy zvyšují o 
821 534,63 Kč. 
Obdobným způsobem byly prezentovány i výdaje – navyšuje se položka platy zaměstnanců 
v paragrafu zachování a obnova kult. památek o 20 tis. Kč, jedná se o plat kastelána, kde 
došlo k úpravě platových tabulek formou nařízení vlády, s tím došlo i k adekvátní úpravě 
sociálního a zdravotního pojištění, navyšuje se položka oprav v paragrafu ambulantní péče o 
19 tis. Kč, položka oprav v paragrafu pohřebnictví se navyšuje o 18 tis. Kč (oprava vstupní 
brány a pomníku padlých z 1. světové války), navyšuje se položka oprav v paragrafu 
komunálních služeb a územního rozvoje o 28,5 tis. Kč, navyšuje se položka ostatních 
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osobních výdajů v paragrafu péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň o 30 tis. Kč, kde se jedná o 
odměnu bývalého zahradníka Petra Bocha, který provádí odborný dohled a odměny ledeckým 
občanům za péči o veřejná prostranství v Ledci, navyšuje se položka neinvestičních transferů 
cizích příspěvkových organizací v paragrafu domovy o 20 tis. Kč, kde se jedná o zvýšení 
příspěvku domovům důchodců v Přelouči a Heřmanově Městci, navýšení položky odměny 
členů zastupitelstva obcí o 15 tis. Kč, kde se jedná o zvýšení příjmu starosty, který byl 
upraven nařízením vlády a dále úpravy převodů mezi jednotlivými fondy. Výdaje se celkově 
navyšují o 433 126 Kč; rozdíl ve výši 388 398,63 Kč zůstane v rezervě. 
 
Diskuse:  
Ing. Fižová požádala starostu o doplnění informací k příjmové části (daňové příjmy, příjmy ze 
vstupného), starosta požadované informace sdělil. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 13/9/2015 bylo schváleno. 
 
11.2 Pověření starosty provádět RO u nezbytných změn v rozpočtu v období od 
15. 12. 2015 do 31. 12. 2015. 
Starosta požádal zastupitelstvo o souhlas k provedení nezbytných rozpočtových opatření za 
období od posledního veřejného zasedání v roce do konce roku s tím, že přijatá rozpočtová 
opatření budou projednána a schválena na prvním zasedání zastupitelstva v novém roce. 
Důvodem je časový nesoulad mezi povinností městyse odevzdat roční výkazy FIN (22. 1. 
2015) a termínem prvního zasedání zastupitelstva. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje podle § 99 odst. 2 a § 102 odst. 2 a) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, pověření starosty k provádění rozpočtových opatření 
schváleného rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2015 v období od 15. prosince 2015 do 
31. prosince 2015 v neomezené výši s tím, že si zastupitelstvo vyhrazuje schválení těchto 
rozpočtových opatření na svém prvním zasedání v roce 2016. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 14/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
12. Zpráva finančního výboru a rozpočet na rok 2016 
Starosta městyse zahájil prezentaci rozpočtu městyse pro rok 2016 konstatováním, že 
rozpočet byl navržen jako schodkový, kdy schodek bude kryt úvěrem a přebytkem 
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hospodaření roku 2015. Poté předal slovo předsedkyni finančního výboru Olze Heřmanové, 
která prezentovala příjmovou část rozpočtu – komentovala nejvyšší položky.  
Jednalo se o daňové příjmy, které byly navrženy v celkové výši 15 795 tis. Kč, dále příjmy 
z poplatků v celkové výši 1 244 tis. Kč, majetkové daně ve výši 1 300 tis. Kč. Nedaňové 
příjmy byly navrženy v celkové výši 3 945 tis. Kč, kde předsedkyně finančního výboru 
komentovala některé položky. Objasnila také přítomným dotace městyse – jednalo se o dotaci 
ze státního rozpočtu ve výši 1 294 tis. Kč, o ostatní neinvestiční dotaci ze státního rozpočtu ve 
výši 33 tis. Kč, kde se jednalo o příspěvek na veřejně prospěšného pracovníka a převod 
z rozpočtových účtů ve výši 510 tis. Kč. Příjmy byly navrženy v celkové výši 21 577 tis. Kč. 
Starosta městyse prezentoval výdajovou části rozpočtu, a to dle jednotlivých paragrafů. 
Objasnil jednotlivé paragrafy přítomným. Kromě financování běžného provozu městyse jsou 
navrženy peníze mimo jiné také na: výstavbu nové ulice Severní (3,8 mil. Kč), výstavbu 
nového chodníku v Nádražní ulici (400 tis. Kč), instalaci čerpadla do studny na hřbitov (50 
tis. Kč), výstavbu dešťové stoky z Okružní ulice přes ulici U Obory, koupaliště do Struhy 
(460 tis. Kč), modernizaci WC pro MŠ (200 tis. Kč), pořízení multifunkční pánve pro kuchyň 
ZŠ (500 tis. Kč), rozšíření veřejného osvětlení v Ledci (100 tis. Kč), výměnu oken na zámku a 
na obecní budově v Ledci, a další. Výdaje jsou navrženy v celkové výši 22 441 tis. Kč.  
 
Diskuze: 
Ing. Fižová navrhla úpravu rozpočtu, a to navýšení příspěvku pro SDH o 20 tis. Kč a snížení 
položky investic na silnice. Návrh zvýšit příspěvek hasičům byl zastupiteli akceptován, ale 
starosta navrhl nesnižovat položku investic na silnice, ale uvedenou částku čerpat z přebytku 
hospodaření roku 2015. Zastupitele akceptovali také. 
 
Lukáš Sůra se zeptal na rekonstrukci povrchů v ulici Severní. Starosta odpověděl, že 
inženýrské sítě již v lokalitě jsou, takže rekonstruován bude pouze povrch. Zároveň bude také 
rekonstruován rozpadající se stávající chodník v této ulici. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočet městyse Choltice pro rok 2016 jako 
schodkový s příjmy ve výši 21 577 tis. Kč a výdaji ve výši 22 461 tis. Kč. Schodek 
rozpočtu je pokryt úv ěrem. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 15/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
13. Zpráva kontrolního výboru 
Starosta vyzval předsedu kontrolního výboru Ing. Jana Málka k přečtení zprávy kontrolního 
výboru o kontrole plnění usnesení. Ing. Málek zkonstatoval, že v současné době jsou plněna 
veškerá usnesení nového zastupitelstva, vyjma usnesení o bezúplatném převodu pozemku od 
AOPK, které bude zrušeno. Starosta vysvětlil, že se jedná se o pozemek p. č. 956 o výměře 
198 m2 v k. ú. Choltice do vlastnictví městyse Choltice. Jedná se o koryto přivaděče vody do 
Chrtnického rybníka. Účelem převodu je sjednotit vlastnictví celé napouštěcí soustavy 
rybníka Chrtnický a umožnit tak jednotnou správu přivaděče městysem Choltice. Tento 
převod se agenturou vyjednával cca 3 roky, ale po dokončení všech příprav se Agentura 
ochrany přírody a krajiny se rozhodla nepodepsat smlouvu o bezúplatném převodu, žádá 
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převod úplatný. Deset usnesení souvisejících s inventurou na zámku z roku 2014 zůstává 
v režimu průběžně plněných.  
 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu kontrolního výboru o kontrole 
plnění usnesení. 
 
 
14. OZV č. 1/2015, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
Starosta seznámil přítomné se změnami obecně závazné vyhlášky č. 1/2015, kterou se 
stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v městysi Choltice. Došlo 
k rozšíření zákazu volného pobíhání psů na lokality v Ledci a v ulici Na Hlásku. Byly také 
rozšířeny povinnosti majitele psa – musí chodit se psem, který má známku, a musí po svém 
psovi uklízet exkrementy. 
 
Diskuse:  
Občan Jan Čermák se zeptal na možnost, kde může pustit svého psa na volno. Starosta 
odvětil, že tato možnost je pouze za hranicemi obce, případně za ulicí Severní. Na území 
městyse tato možnost není, ani v oboře. Vendula Fižová uvedla, že na pracovních poradách 
navrhovala lokalitu u Řeháku, ale tato možnost byla nakonec zavržena. Občan Jan Čermák 
k tomu uvedl, že by to nebyla dobrá varianta, neboť by psi na zahradách neustále štěkali na 
volně pobíhající psy na louce.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou 
se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 16/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
15. OZV č. 2/2015 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Starosta seznámil přítomné s nutností upravit obecně závaznou vyhlášku o poplatku za 
užívání veřejného prostranství – byla přesně stanovena vyhrazená místa, na kterých je možné 
poplatek vybírat. 
 
Diskuse:  
Pavel Mňuk se zeptal na možnost sušení sena na veřejném prostranství před domem, starosta 
odpověděl, že se jedná o zábor veřejného prostranství podléhající poplatku, ale je vždy třeba 
přistupovat k těmto záležitostem z obou stran s rozumem. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015 o 
místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 17/9/2015 bylo schváleno. 
 
Z projednávání dalších bodů programu se omluvil Mgr. Jan Pavlík. 
 
 
16. OZV č. 3/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem a 
dodatek ke smlouvě se SOP, a. s. o odvozu odpadu 
Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík seznámil přítomné s obecně 
závaznou vyhláškou o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem. Vyhláška stanovuje 
sběrná místa a možnosti třídění občanů v městysi. Mimo jiné však také určuje omezení svozu 
TKO na 1x za 14 dní. Vzhledem k této skutečnosti vznikla petice občanů, kteří si přejí mít 
možnost svážet TKO každý týden. Starosta městyse s touto peticí přítomné seznámil a uvedl, 
že ji podepsalo přes 60 občanů. 
 
Diskuse:  
Ze zástupců petentů byl přítomen pouze Josef Šulc, který vyjádřil názor s tím, že by chtěl, aby 
popelnice s TKO byly skutečně vyváženy 1x týdně. Ostatní přítomní vyjadřovali názor s tím, 
že jim vývoz popelnice 1x za 14 dní stačí, neboť dostatečně třídí. V diskuzi tak padaly názory, 
že ti, kteří požadují vývoz popelnice častěji, tj. 1x týdně, by si za tuto službu měly připlatit 
odpovídající poplatek. 
 
Vendula Fižová vyjádřila omluvu občanům za toto omezení v průběhu kalendářního roku, a 
následně i svým hlasováním se rozhodla vyjádřit podporu občanům, kteří podepsali petici. Jak 
uvedla, dle průzkumu v okolních obcích sváží odpad každý týden a v lokalitách, kde mají 
jinou svozovou firmu odpadu, než je SOP, a. s., i za jiné ceny a doplatky obcí za občany. Z 
toho důvodu se domnívá, že by mělo dojít k revizi smlouvy se SOP, a. s., případně k 
vyhledání jiného poskytovatele služeb svozu TKO. Toto však může nastat až v případě pro 
rok 2017, nyní je dle starosty nutné zajistit svoz odpadu občanům od 1. 1. 2016. Starosta k 
tomu také dodal, že městys Choltice je akcionářem SOP, a. s., a v posledních dvou letech 
získal 100-120 tis. Kč na dividendách. K názoru V. Fižové se přidal i Ing. Horák, který uvedl, 
že 60 občanů, kteří se podepsali pod petici, není zanedbatelné množství a je třeba na jejich 
názor přihlížet. 
 
Marie Kalinová se zeptala na vývoz kontejnerů u bytovek v Okružní ulici - tyto kontejnery 
budou vyváženy každý týden. 
 
Starosta také uvedl, že je možné přistavovat obecní kontejner na bioodpad vícekrát, aby se 
bioodpad do popelnic nedával ani po skončení svozu BIO odpadu. Na podzim byly kontejner 
k dispozici 2x u Řeháku a byl plně občany využit. Pleny je možné dávat do modrých pytlů 
s logem SOP (totožné na papír) a umístit je vedle směsné popelnice. Budou SOPem 
odvezeny. Toto bylo dojednáno s ředitelem SOP minulý týden. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2015 o 
stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z - + + Z + + O 
Výsledek hlasování: Pro: 7     Proti: 1     Zdrželi se: 2 
Usnesení č. 18/9/2015 bylo schváleno. 
 
Z projednávání dalších bodů programu se omluvil Ing. Jan Málek. 
 
 Starosta dále prezentoval dodatek smlouvy se SOP a.s. na rok 2016. Aby byl od 1.1.2016 
zajištěn odvoz, je třeba dodatek schválit. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č. 1/2016 ke smlouvě č. 024/02 o 
odvozu s SOP, a. s.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z - + + + O + O 
Výsledek hlasování: Pro: 7     Proti: 1     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 19/9/2015 bylo schváleno. 
 
17. Zápis do kroniky za rok 2012 
Starosta informoval o předloženém zápisu do kroniky za rok 2012 kronikářkou Ing. Marií 
Fižovou. Zastupitelé měli možnost si zápis předem přečíst, jejich úpravy a připomínky budou 
zapracovány. Kronikářka M. Fižová potvrdila starostovi, že jeho připomínky k předloženému 
zápisu akceptuje. Je možné tak zápis schválit. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje zápis do kroniky za rok 2012. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + O + O 
Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 20/9/2015 bylo schváleno. 
 
 
18. Informace starosty o dění v městysi od posledního zasedání zastupitelstva 
Starosta informoval přítomné: 
• O novém nájemci v lékárně U Romedia v Cholticích, který převzal prostory k 1. 12. 

2015. 
• O přípravě kroniky místní části Ledec, kterou připravuje Miroslav Krejčík z Rašov ve 

spolupráci s rodinou Kolářových z Ledec.  
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• O stížnosti obyvatel penzionu čp. 160, kteří si stěžují na rušení nočního klidu v době 
konání hudebních produkcí na zámku. 

 
Diskuse: 
Vendula Fižová se zeptala, proč obecní stráž byla v době diskotéky v městysi opět již kolem 
půlnoci, přestože na poslední pracovní poradě zastupitelů došlo k domluvě, že obecní stráž 
bude o sobotách působit v městysi od 2.30 do 5.30 hodin. Starosta odpověděl, že úprava 
služeb obecní stráže proběhne až po skončení dopravních omezení u ZŠ Choltice v souvislosti 
s rekonstrukcí ulic Hellichova a U Školy. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace starosty o dění v městysi od 
posledního zasedání zastupitelstva. 
 
19. Komise – zprávy předsedů o činnosti jejich komisí v roce 2015 
Bod č. 19 nebyl po domluvě starosty a zastupitelů projednáván. Přesune se na nejbližší 
zasedání zastupitelstva, které se uskuteční v lednu 2016. 
Diskuse: bez 
 
20. Různé 
Pavel Mňuk se zeptal na vybudování dešťové kanalizace a oddělení splaškových vod od 
dešťových v ulici Lipoltické. Starosta odpověděl, že záleží na finančních možnostech 
městyse, bude vybudováno v nejbližších letech. 
 
Občan Jan Čermák se zeptal na důvod, proč nejsou lépe medializovány kulturní akce 
v městysi, např. Choltický deštník. Předsedkyně komise pro informace Vendula Fižová 
odpověděla, že Choltický deštník dostal prostor i v regionálním Deníku, a to v Pardubickém i 
Chrudimském. Veškeré kulturní akce jsou prostřednictvím médií propagovány, a to i v rámci 
dobrých vztahů předsedkyně komisi s novináři. Starosta přesto požaduje zlepšení propagace.  
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere bod Různé na vědomí. 
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 22.20 hodin s přáním pěkného večera a hezkých 
vánočních svátků. 
Přílohy: 

1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 8/2015 
4. Rozpočet městyse Choltice pro rok 2016 
5. OZV č. 1/2015, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
6. OZV č. 2/2015 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
7. OZV č. 3/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
 
Zápis byl vyhotoven dne 19. 12. 2015. 
Zapisovatelka: Vendula Fižová 
 Ověřovatelé:  Ing. Jan Málek:.......................................... dne ........................ 
  David Minařík:........................................... dne ......................... 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


